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Téma předložené bakalářské práce, tedy analýzu proměny a vývoje míry 

institucionalizace ANO, považuji za velice inovativní a relevantní z hlediska oboru, který 

autorka navštěvovala. Formální stránka textu je adekvátní. Některé věty a obraty by 

mohly být čtivější, ale uznávám, že to je spíše věcí osobní preference. Spektrum 

použitých zdrojů je nadprůměrné a výrazně přesahuje běžný standard bakalářské práce. 

Rád bych zde především vyzdvihl, že autorka pracuje s řadou primárních dokumentů, což 

rozhodně není u podobných prací pravidlem. 

Úvod práce naprosto plní svůj účel a především způsob, jakým autorka vtahuje 

čtenáře do uvedené problematiky, je velmi vkusný. Cíl práce je jasně formulován a jeho 

volba náležitě odůvodněna a zasazena do kontextu soudobého výzkumu o nových 

politických stranách v České republice. Teoretická část je na poměry bakalářské práce 

jednoznačně nadprůměrná. Autorka předkládá téměř vyčerpávající přehled existujících 

konceptualizací stranické institucionalizace. Ještě podstatnější však je, že se autorce daří 

uvedené koncepty kriticky hodnotit, srovnat a pro vlastní analýzu z nich vybrat ty 

aspekty, které jsou klíčové v kontextu České republiky a hnutí ANO. Podobně dobrým 

momentem je následná diskuze o vhodných indikátorech zvoleného konceptuálního 

řešení, kde autorka transparentně vysvětluje svá rozhodnutí. 

Analytická část je vpravdě podrobná a více než pečlivá. Ve vztahu ke zkoumanému 

tématu je třeba ocenit, že se autorka nevěnuje celkové institucionalizaci, ale rozebírá ji 

zvlášť po jednotlivých dimenzích, což nám umožnuje daleko detailnější pohled, který 

vede i k řadě zajímavých a originálních zjištění. V tomto směru se domnívám, že by 

autorka měla zvážit, zda by nebylo vhodné publikovat zkrácenou verzi své bakalářské 

práce na stránkách některého českého politologického časopisu. Jako vedoucí práce bych 

zároveň rád ocenil přístup a nasazení autorky. Autorka se po celou dobu aktivně snažila 

přicházet s možnými návrhy řešení a já tak byl pouze konzultantem, který usměrňoval 

její občas příliš ambiciózní vize, což bylo velmi příjemné. Dokladem o úrovni celé práce 

a analytické vyspělosti autorky je ostatně i závěr, kdy se neomezuje pouze na shrnutí 

hlavních zjištění, ale i reflektuje nedostatky soudobého výzkumu dané problematiky. 

 



 

Celkově se domnívám, že autorka předložila velmi dobrou bakalářskou práci na aktuální 

téma, kterou určitě doporučuji k obhajobě. 
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